
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 480
Ministeren bedes gøre rede for, hvorvidt og i givet fald hvor stort et beløb Arri-
va har investeret i miljøtiltag, stationsforbedringer, bedre service og trafikinfor-
mation, siden Arriva fik vandt udbuddet på de midt- og vestjyske baner i 2003.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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